

التعديل المقترح على المادة 6 من النظام الأساسي
لشركة إشراق للاستثمار ش.م.ع. والذي سيتم مناقشته في اجتماع الجمعية العمومية

Article

المادة

Article 6 before and after the Capital Reduction

فيما يلي بيان النص المادة 6 من النظام الأساسي قبل وبعد التخفيض

Article 6 of the Article of Association before the Capital Reduction:

The Company's issued share capital is AED 2,820,433,097 (two billion eight hundred twenty million four hundred thirty-three thousand and ninety-seven) divided in to 2,820,433,097 (two billion eight hundred twenty million four hundred thirty-three thousand and ninety-seven) shares, with a nominal value of AED 1 (One UAE Dirhams) per share, paid-in-full and rank pari passu in all rights and obligations.

نص المادة 6 من النظام الأساسي قبل تخفيض رأس المال:

يبلغ رأس المال للشركة المصدر 2,820,433,097 (مليارين وثمانمائة وعشرون مليون وأربعمائة وثلاثة وثلاثون ألف وسبعة وتسعون) درهماً إماراتياً موزع على 2,820,433,097 (مليارين وثمانمائة وعشرون مليون وأربعمائة وثلاثة وثلاثون ألف وسبعة وتسعون) سهماً بقيمة اسمية مقدارها درهم واحد (1) للسهم، وجميع الأسهم مدفوعة بالكامل ومتساوية في الحقوق والواجبات.

Article 6 of the Article of Association after the Capital Reduction:

The Company's issued share capital will be AED 2,685,285,986 (two billion six hundred eighty-five million two hundred eighty-five thousand nine hundred and eighty-six) divided into 2,685,285,986 (two billion six hundred eighty-five million two hundred eighty-five thousand nine hundred and eighty-six) shares with a nominal value of AED 1 (One UAE Dirhams) per share, paid-in-full and rank pari passu in all rights and obligations.

نص المادة 6 من النظام الأساسي بعد تخفيض رأس المال:

حدد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ 2,685,285,986 (مليارين وستمائة وخمس وثمانون مليون ومئتان وخمس وثمانون وتسعمائة وست وثمانون) درهماً إماراتياً موزعاً على 2,685,285,986 (مليارين وستمائة وخمس وثمانون مليون ومئتان وخمس وثمانون وتسعمائة وست وثمانون) سهم بقيمة اسمية قدرها (1) درهم للسهم الواحد، وجميع الأسهم مدفوعة بالكامل ومتساوية في الحقوق والواجبات.



Abu Dhabi :10/01/2024